
Sklepi predsedstva OK SZDL

Problematika
telesne kulture

• Gradivo o stanju telesne kullure na področju
občine Siška je izdelano tako, kot je bilo vsebin-
sko opredeljeno glede na problematiko in stališča
seje predsedstva občinske konfercnce SZDL z dne
9. 11. 1977, ko je obravnavala gradivo o TK v Ljub-
ljani. Med drugim je v gradivu problematika siste-
mizirana, izvršena aplikacija dejanskega stanja na
portoroške sklepe in na teze RK SZDL. Gradivo
vsebuje tudi osnove za izdelavo dokumentacije, ki
lahko služi konkretni akciji za otrtikovanje druž-
benega dogovora za gradnjo in vzdrževanje objek-
tov za telesno kulturo v občini Siška.

• Predsedstvi sprejemata navedeno poročilo o
stanju in problematiki TK in soglašata z oprede-
litvijo nalog v SITKS Ljubljana-Siška za obdobje
76-80, ter celotnim prograraom uresničevanja smer-
nic družbenega plana na področju TK za leto 1978
—1980.

• Predsedstvi ugotavljata, da ]e nesprejemljivo
še nadaljnje zagotavljanje sredstev za vrhunski
šport v škodo financiranja množičnega športa. Jas-
no je izražena zahteva, da se izdelajo programi za
lcto 1978, tako da bo razmerje med obema zvrste-
ma športa v finančni konstrukciji in realizaciji
ustrezna dogovorjenim sklepom in stališčem. Pri
tem je potrebno ugotoviti in analizirati vzroke, ki
so privedli do nesorazmerij in opredeliti strokovno
in politično odgovornost. Ce je potrebno, naj se
pregleda sprejete samoupravne sporazume in jih
eventualno dopolni.

• Predsedstvi ugotavljata, da imajo različne or-
ganizacije in društva v občini Šiška objekte. ki jih
uporabljajo za letovanja otrok. Ta so v Poreču, Pa-
gu, Rovinju, Srednjem Vrhu, Bohinju in drugod.
Postavlja se vprašanje vzdrževanja in upravljanja
teh domov, v katerih se opravlja del programa ta-
ko telesne kulture, izobraževanja, otroškega var-
stva, zdravstva, socialnega skrbstva itd. Mnenja
smo, da bi "upraviteljstvo teh objektov, vzdrževa-

nje itd. enotno uredilo, pa tudi združevalo sred-
stva, saj gre za skupen interes možnosti kvalitet-
nega premika in smotrnosti uporabe teh objektov
vse v prid naših otrok.

• Delegatski sistem v društvih in organih te-
lesnokulturne skupnosti ni dovolj zaživel. Zato je
treba z volitvami novih flelegatov in ponovnega
konstituiranja vseh organov zagotoviti večji vpliv
pri izdelovanju politike na področju telesne kul-
ture od strani delegatov iz zdmženega dela in KS.
KS mora postati osnovni družbenopolitični koordi-
nator vsch zainteresiranih na svojem območju tudl
v telesni kulturi.

Od delegatov je potrebno zahtevati večjo ak-
tivnost in odgovornost pri delu, omogočiti pa tudi
boljši pregled In vpliv na odločanje o namenu po-
trebe sredstev za TK v občini, pa tudi v mestu in
republiki.

• Strokovni vzgoji kadrov je treba posvetiti po
začrtanem programu še več pozornosti v smislu
specializacije. Pri tem pa ne zanemariti možnosti
aktiviranja amaterskih telesnokulturnih delavcev,
ki lahko y množičnosti ob večjih akcijah konkret-
no sodelujejo s svojimi organizaeijskimi pa tudi
strokovnimi izkušnjami.

• Predsedstvi sodita, da bi se dalo s primerno
družbenopolitično akcijo zainteresirati vodstva ne-
katerih sindikalnih organizacij, da bi sredstva, kl

jih namenjajo za samostojne atraktivne telesnokul-
turne manifestacije oz. tekmovanja dalo na razpo-
lago SITKS, kar bi omogočilo širše in boljše orga-
niziranje množiCnih rekreativnih tekmovanj.

• Predsedstvi dajeta podporo iniciativi, da se z
družbenim dogovorom na podroeju občine Siška
združujejo finančna sredstva za investicije v TK
objekte in z njimi dobro gospodari. Pri tem sta
mnenja, da je prvenstveno urediti stanje na obsto-
jefiih in končati dela na začetih objektih, nato pa
zgrajevati po izdelanem investicijskera projektu
osnovne centre TK v KS.

• Ugotavljamo, da je potrebno formirati ustre-
zen organ pri občinski konferenci SZDL, ki bi
spremljal problematiko v TK v občini ter politično
deloval na uresničitvi zastavljenih programov in
ureditvi vprašanj s tega podroCja.

• Izdelati ,1e pregled zasedenosti sedanjih ob-
jektov. Predsedstvi ugotavljata, da bi se lahko z
boljšo organizacijo in pregledom bolj sraotrno upo-
rabljali obstoječi kulturni objekti in prostori, med
katere se še posebej uvršEa telovadnice v šolah.

• Predsedstvi menita, da je v upravnih in iz-
vršilnih organih društev premalo mladih in je treba
izvesti primerno zamenjavo dolgoletnih prizadev-
nih starejših športnih delavcev. z novimi vse6in-
skimi in organizacijskimi prijemi vključiti v šport-
na društva čim več mladih. Pri tem se mora v ve-
liko večji meri povezovati z občinsko konferenco
ZSMS in ZTKO in zagotoviti pri delu društev več
vzgoje pedagoškega in idejnopolitifnega dela. Or-
ganizacijam, ki vključujejo precejšnje število mla-
dih in so po naravi dela družbeno pomembnejše in
tudi uspešne pri svojera delu je omogočiti nemote-
no delo s finančnimi in drugiml lešitvami.


